



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

**CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)**

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

DÉCLARATION

Oman, 23-03-2021

(Traduction)

« [...] le Gouvernement du Sultanat d'Oman, représenté par son Ministère des Affaires étrangères, a le plaisir de notifier [...] son désir de confirmer sa position en ce qui concerne l'article premier de la Convention. Le Sultanat considère que les dispositions de la Convention ne s'appliquent pas aux documents commerciaux ni douaniers, quels que soient leur type, origine ou valeur, ni aux documents établis par des agents diplomatiques ou consulaires. Selon le Sultanat, la Convention s'applique uniquement aux actes publics civils, conformément aux points a, b, c et d de l'article susmentionné. »

La Haye, le 30 mars 2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

DECLARATION

Oman, 23-03-2021

"[...] the Government of the Sultanate of Oman represented by its Ministry of Foreign Affairs has the pleasure to notify [...] its desire to confirm its position regarding Article 1 of the Convention. The Sultanate considers that the provisions of the Convention do not apply to commercial and customs documents, whatever their type, origin or value, nor do they apply to documents issued by Diplomatic or Consular Agents. In the view of the Sultanate the Convention applies only to civil public documents, pursuant to paragraphs a, b, c and d, of the aforementioned Article."

The Hague, 30 March 2021

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 02/2021